

# 如何使用「免費港鐵本地單程車程(電子單程票)」

## How to use "MTR Free Domestic Ride (e-Single Journey Ticket)"

圖片僅供參考之用。Content shown on the screen captures are for reference only.

Ref: 2024-11



1) 於領取期限前，用戶須打開 MTR Mobile > 「我的獎賞」 > 「禮品」 > 「有效」，點選禮品

1) On or before the reward expiry date, user should open MTR Mobile "My Reward" > "Gifts" > "Valid", click the free ride gift

2) 打開禮品後，點選「領取」

2) After opening the free ride gift, click "Collect" button

3) 用戶點選「確認」以領取免費車程二維碼至「我的車票」。

3) Click "Collect" to convert the free ride QR code ticket to "My Ticket"

4) 免費車程二維碼加載於「我的車票」中，用戶必須根據車票上顯示的有效期限內使用車程優惠(至當日行車服務完結為止)。

4) The free ride QR code ticket is added to "My Ticket". User needs to use the ticket before the validity displayed on the ticket (until the end of train service hours of that day).

5) 過閘前，用戶可打開MTR Mobile主頁 > 「我的車票」，從列表中選取深藍色「單程票」，將手機的二維碼對準專用閘機讀碼器進行掃描，立即過閘。

5) Prior to passing through the gate, user to open "My Tickets" and choose Single Journey Ticket (dark blue ticket) from the list. Scan the QR code at the QR code reader of the designated gates to enter or exit.